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Verslag 16 september 2024 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Erik Bezemer, Lydia Bijnagte,  Jan van Baren, Nel de Jong,  
Jacques Daamen, Roos Vigelius (leden); Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht); Jeanet Moerings 
(Zorgbelang Inclusief; verslag);  
Afwezig: Corina Heijstek, Jannie Rosman, Pauline de Vries (leden), Alberta van den Dool (notuliste). 
 

1 Welkom 
De voorzitter heet allen welkom.  
Vaststellen van de agenda  De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2 Verslag en actielijst van de vergadering van 24 juni april 2024  
Tekstueel en naar aanleiding van geen opmerkingen. 
Het verslag wordt vastgesteld. 

a. Actiepunten;  
De volgende actiepunten worden geschrapt: 2204.06, 2705.01, 2406.02, 2406.03. 

3 Uitgebrachte adviezen / brieven 
Minima Effect Rapportage: Ongevraagd advies vanuit de RAS ten aanzien van Minima Effect 
Rapportage (MER) van het NIBUD. RAS heeft gevraagd aan de lokale raden het naar hun 
college met cc gemeenteraad sturen.  
Max stelt voor dat de IAR een brief met het advies van de RAS naar het college ( en 
gemeenteraad?) van Zwijndrecht stuurt. 
Suzanne geeft aan dat gebruikelijk is alleen te adviseren aan het college. 
Suzanne geeft ook aan dat Zita Goes gemaild heeft dat in het najaar beleidsplan 
Schuldhulpverlening / Deltaplan Armoede 2.0 geagendeerd staan. Daarop zou pas eind van het 
jaar een advies gevraagd worden. 
Dan zijn de begroting besprekingen al afgerond. 
De leden vinden een advies nu al gewenst. 
In de brief opnemen waarom nu adviseren en nadrukkelijk vragen of het college de 
gemeenteraad wil informeren over dit advies. 
 
Erik: in de voorgestelde bezuinigingen zitten ook wat wijzigingen die van invloed kunnen zijn 
op de meest kwetsbare inwoners. Zie: 
Agenda Zwijndrecht - Raad (ac) Carrousel 2 dinsdag 17 september 2024 20:30 - 22:30 - iBabs 
Publieksportaal (bestuurlijkeinformatie.nl) 
 
Vergaderingen Zwijndrecht - iBabs Publieksportaal (bestuurlijkeinformatie.nl) 
 
Najaar begroting is ook een basis voor de meerjaren begroting. 
 
Begrotingsraad is op 12 november, 7 oktober heeft Max periodiek overleg met de wethouder 
 
Afspraak: lees de stukken die vandaag gemaild zijn nog een keer. Deze week een reactie naar 
Jeanet en Max. Opmerkingen en toevoegingen lokaal Zwijndrechtse situatie. 
Jeanet en Max stellen dan een aangepaste brief en/of advies op en sturen dit naar de 
gemeente.  
 
De RAS adviezen van de laatste tijd worden door Max toegelicht. 
Zie de adviezen die de RAS uitbrengt: Adviezen 2024 - RAS Drechtsteden 
 

https://zwijndrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/2ab629aa-da90-452d-8b4d-c2bf9db767a3
https://zwijndrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/2ab629aa-da90-452d-8b4d-c2bf9db767a3
https://zwijndrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Calendar
https://rasdrechtsteden.nl/adviezen/adviezen-2024/
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4 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  

• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
Suzanne zou met collega’s overleggen hoe nu verder, nog geen reactie. Suzanne gaat er weer 
achter aan. Er waren drie scenario’s bedacht. 
Subsidieaanvraag is uitgesteld tot 15 oktober. 
Afspraak: gewoon op reguliere manier subsidie aanvragen! 

• Vacature penningmeesterschap 
Nog geen reacties, als de gemeente financiën gaat doen dan zou er geen penningmeester meer 
nodig zijn. 

5 Thema 1: Aandacht functionaris dementie (Trini Sanjuan; Diverz) 
Trini is in juni 2024 begonnen. Zij is aandacht functionaris dementie vriendelijke gemeenschap. 
Zit in de werkgroep. Faciliteert organisaties om toe te werken naar een dementie vriendelijke 
gemeente. Taken: Organiseren, coördineren, onderzoek. Trini ondersteunt anderen zoals:  
DWZ dienst wonen met zorg: ouderen adviseur- casemanager dementie- sociaal makelaar 
doen het volgende: Dagopvang light, cliënt ondersteuning, mantelzorg ondersteuning, ronde 
tafelgesprekken, respijt vrijwilligers inzetten.  

➢ Alzheimer Café; Salios en Alzheimer Nederland: Doel: ervaringen uitwisselen. Eerste  
woensdag van de maand. Locatie van Salios. 

➢ WAD Wereld Alzheimer Dag: DVG werkgroep coördineert dit. Zaterdag 21 september.  
10:30-13:00 uur. Nog niet voldoende aanmeldingen (12 totaal). Flyer wordt doorgestuurd. 
Thema is “samen in beweging”. Alzheimer NL bepaalt het thema. Twee locaties de Nederburg 
en Eemstein. Welkom, fitmakers (warming up), spellen, lunch. De bedoeling is dat de fitmakers 
dit structureel gaan aanbieden. 

➢ Reizend Theehuis 
Voor mensen met dementie en hun mantelzorgers voor inwoners van niet Westerse afkomst. 
Tot nu toe voorlichting bij 2 wijklocaties en individuele gesprekken. 
Er heerst vaak nog een taboe op geheugen problemen/ dementie bij inwoners van niet 
westerse afkomst. Behoefte aan flyers in diverse talen. Weinig verwijzingen vanuit huisartsen. 
Kookclub zoals in Dordrecht; eten als ingang tot gesprek. 
De dames van het Reizend Theehuis hebben gevraagd om in het budget voor volgend jaar mee 
te nemen;   Waardering voor vrijwilligers van het Reizend Theehuis en apparatuur die het 
mogelijk maakt om presentaties te geven.  
Personen van reizend theehuis willen ook een keer bij de IAR komen. 

➢ Ronde Tafel gesprekken; Dementie in je buurt; 5 x per jaar in wijkgebouwen. DWZ 
voert dit uit. Trini kijkt of dit aangevuld kan worden met workshops vanuit Alzheimer 
Nederland. 

➢ Mantelzorgondersteuning; in samenwerking met DWZ. Onderzoek naar opzetten  
Odensehuis. Mantelzorg gespreksgroepen. 
Tips aan Trini:  

➢ Voor het geven van workshops of informeren over bv activiteiten: sluit aan bij 
bestaande activiteiten die er al zijn! Haak en brei club, mobility, vrijwilligers platform, 
vrijwilligers van seniorenbus en ANWB automaatje et cetera. 

➢ Ga ook eens naar de seniorenraad.  
➢ Voorlichting aan mantelzorgers over omgaan met mensen met dementie. 
➢ Ook aan middenstanders/ MKB/ winkeliers die ook in aanraking komen met  klanten 

met dementie. 
➢ Trini vindt het belangrijk dat de gemeente ook reclame maakt voor de activiteiten. 

Trini geeft het zelf door aan Suzanne de Gier van de gemeente. 
➢ Maak geen onderscheid tussen verpleeghuis (Wlz) en Wmo; alle inwoners wonen in 

Zwijndrecht. 
De voorzitter bedankt Trini voor haar toelichting. Trini is volgend jaar weer welkom. 
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6 Thema 2: Evaluatie Activiteitenplan 2024/ Opstellen plan en begroting 2025 
 Hfd 1: Het gaat over het brede sociale domein; de 3 wetten met diverse aandachtsgebieden. 
Aandachtgebieden noemen. 
 
Wat kunnen we doen om bekender te worden als IAR? Doel zou daarvan moeten zijn: signalen 
ophalen bij inwoners. Dit doen de leden al door deel te nemen aan bijeenkomsten, raden etc. 
Beschrijven waar de signalen nu opgehaald worden. 
 
Hfd. 4. doelen: De communicatie tussen Inwonersadviesraad en de wijkplatforms, 
seniorenraad en dorpsraad te verbeteren. Vraag: is die nu slecht dan? Relatie met 
seniorenraad is goed. De relatie met de wijkplatforms en dorpsraad kan verbeterd worden. 
Aanpassen in het plan. 
 
Focuspunten 2025 toevoegen: 

- Inclusie agenda 
- Voorgenomen bezuinigingen en monitoren van de gevolgen daarvan 
- Herijking Participatiewet 
- Hervormings agenda jeugd 
- Dementie (vriendelijke gemeente) 

 
Begroting:  
Terug naar oude begroting, we hadden zelf al 5% eraf gehaald ivm aangekondigde 
bezuinigingen. Maar die bezuiniging wordt van het aangevraagde / begrote bedrag afgehaald. 
Als toekenning er is kijken wat minder kan (bv deskundigheidsbevordering of minder 
ondersteuning). 
 
Actie: Jeanet vult plan aan en kiest vergaderdata . Stuurt deze naar Max en dan vaststellen. 
 

7 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
a. Armoede:  Pauline  - 
b. Jeugdhulp: Pauline, Max Roos heeft een schrijnend geval meegemaakt.  

Hoe kan een inwoner signalen doorgeven over escalatie in een gezin? In betreffende geval is 
het over heel veel schijven gegaan. Veilig Thuis is hierin een belangrijke ingang. De procedure 
op zich is geregeld, maar het geheel is traag en stroperig. Wachttijden, privacy, onderzoek 
doen, etc etc.  Denk ook aan Meldpunt zorg en overlast; heeft al regelmatig in de Brug gestaan. 

c. Senioren (raad): Jannie, Nel  2 juli laatste vergadering; onderwerpen: Bezuinigingen.  
Ouderen met een beperking. Overlast bij bepaalde plekken besproken. Jaarbegroting. Derde 
kwartaal 2024 worden alle vervoerders bij elkaar geroepen. Bibliotheek; wat doen zij voor 
ouderen en jongeren. 

d. Regionale Adviesraad: Max heeft 9/9 vergaderd. Voor de vastgestelde verslagen van  
de RAS zie Verslagen 2024 - RAS Drechtsteden 

e. VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina  
Suzanne: update over Lokale Inclusie Agenda: op 17 oktober of 18 november komt er een 
avond over 3 thema’s: 1. Fysieke toegankelijkheid  2. (anti) discriminatie 3. Meedoen  
Belangrijk dat IAR er dan is om het belang ervan te vertellen. Wie gaat dat doen? 

f. Sport: Erik   

• Woensdag 2oktober 19-20 uur sportplatform overleg met thema inclusie; presentatie. 
Leden IAR zijn uitgenodigd. Erik stuurt uitnodiging. 

• Veilig sportklimaat; de 4 V’s. Gemeente checkt bij huurders sport accommodaties of ze 
aan de 4 V’s voldoen. VOG – vertrouwenspersoon - vertrouwens protocol - veiligheid 

• Onderzoek sport jeugd 12+; uitkomsten wordt op 16 oktober gepresenteerd. 

https://rasdrechtsteden.nl/verslagen/verslagen-2024/
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• Sportloket wordt voorbereid door fitmakers 

• Padel banen zijn geopend; verenigingen hebben inschrijvingen nieuwe leden hierdoor 

• Project doortrappen gaat weer starten; veilig op de fiets voor ouderen. 
Woensdagmorgen Grote Lind 

• Bezuinigingen: sport huldiging is dit jaar al geschrapt 

• Woensdag 2 oktober doet Erik een fietsronde met de nieuwe burgemeester langs alle 
sport accommodaties 

g. Woon Advies Commissie: Corina/Lydia Er is een advies uitgebracht over de Passage. 
Verliep vlot. Volgende keer ook even afstemmen met seniorenraad. Ook communiceren met 
Bas Mol. Actie: Lydia/Jeanet 
 

8 Mededelingen en Rondvraag 

• Schema artikelen voor de Brug; oktober Jan 

• Etentje 26 september 18 uur de Bistro; bij verhindering doorgeven aan Jacques 

• De beweegkrant is uit 
 
Rondvraag 

- Jan: rooster van aftreden graag agenderen  
- Roos: huishoudelijke hulp vraag die Roos stelde via de app, is opgelost. Blijkt 

afhankelijk te zijn van welke persoon/ organisatie het gesprek voert. Internos ( heet nu 
MIJ) 

- De hh hulpen mogen steeds minder doen en allerlei regels (ARBO): Actie Max en 
Jeanet nemen dit mee naar de RAS 

- Lydia: foto onder actueel op de website is nog oud, jaarverslag 2023 ontbreekt. 
Reactie Jeanet: Jaarverslagen staan apart onderaan de lijst Verslagen en jaarplan 
Inwonersadviesraad – Inwonersadviesraad Zwijndrecht en het actueel bericht met oude foto is 
een bericht uit 2022 dus klopt dat het een oude foto is. 

- Reminder: verslagen IAR naar seniorenraad. Actie: Jeanet 
 

9 Volgende vergadering 21 oktober 2024:  
Thema’s: 

1. Rooster van aftreden 
Eventuele thema’s voor verder in het jaar: vertegenwoordiging asielzoekers 
De voorzitter sluit de vergadering ca. 21:28 uur. 

    

https://inwonersadviesraadzwijndrecht.nl/verslagen-jaarplan
https://inwonersadviesraadzwijndrecht.nl/verslagen-jaarplan

